

T1

CALENDAR

Fri, Nov 8 6:00 p.m. Theatre Gala and Fall Play Opening

Mon, Nov 11 Veterans' Day - NO SCHOOL

Tue, Nov 12 Alternate Schedule (see [calendar](#)) Friendship Week 6:30 p.m. Winter Athletic Meeting

Wed, Nov 13 Alternate Schedule (see [calendar](#)) Friendship Week

Thu, Nov 14 Alternate Schedule (see [calendar](#)) Friendship Week 7:00 p.m. Financial Aid Presentation

Fri, Nov 15 Alternate Schedule (see [calendar](#)) Friendship Week

11月8日, 星期五 下午6:00 戏剧晚会和秋季演出开幕

11月11日, 星期一 退伍军人节-学校无课

11月12日, 星期二 备用时间表 (请参阅日历), 友谊周
下午6:30。 冬季运动会

11月13日, 星期三 备用时间表 (请参阅日历, 友谊周

11月14日, 星期四 备用时间表 (请参阅日历, 友谊周
下午7时00。 财政援助介绍

11月15日, 星期五 备用时间表 (请参阅日历), 友谊周

T2 Caroline 2020

GUNN

PiE Rally Days - Challenge Grant A second chance to double your donation! Generous PiE supporters have offered a second Challenge Grant to PiE. Donate or make a pledge by November 18 [DONATE HERE](#), and together we can give an additional \$254,000 to PAUSD students. This is the final Challenge Grant of the year. Support our students by donating to PiE today. If you have already given or pledged, thank you so much. If not, now is a great time to make your impact.

PiE Rally Days-挑战补助金: 第二次机会使您的捐款翻倍! 慷慨的PiE支持者已经向PiE提供了第二个挑战补助金。在11月18日之前捐赠或承诺捐款 (在此处点击捐款), 我们一起将为PAUSD学生提供254,000美元的额外捐款。这是今年的最后一项挑战补助金。立即向PiE捐款以支持我们的学生。如果您已经给予或承诺捐款, 非常感谢您。如果没有, 那么现在正是发挥影响力的好时机。

Pow

Gunn Theatre Fall Play: The Importance of Being Earnest Don't miss this opportunity to see Oscar Wilde's wildly entertaining comedy, The Importance of Being Earnest, which sparkles with dazzling wordplay, hilariously unlikely situations, beguiling and jealous fiancées, formidable dowagers, and the most famous handbag in theatre history! Opening Night Performance - Fri, Nov 8, 6P, Gala and 7:30P (\$25/person) Evening shows at 7:30 p.m. (\$15/adult, \$10/student): Sat, Nov 9, Thur, Nov 14, Fri, Nov 15, Sat Nov 16 Matinees (\$10/adult, \$5/student): Sat, Nov 9 2P, Tue, Nov 14 at 4P, Sat, Nov 16 at 2P Tickets available [here](#).

****NEW** Financial Aid Presentation Thu, Nov 14, 7:00 p.m., Gunn Library** Would you like all of your Financial Aid questions answered? Do you not understand some of the items listed below? Then come and attend the Financial Aid Presentation hosted by the College and Career Center and presented by Carl Gottbrecht, Assistant Director of Student Awards at Stanford University.

Gunn Theatre Fall剧本：认真的重要性不要错过这个机会，欣赏Oscar Wilde 的喜剧片《认真的重要性》。剧院史上最著名的手提包！开幕表演-周五，11月8日，6点，晚宴和7:30点（每人25美元）晚间表演时间为晚上7:30（\$ 15 /成人，\$ 10 /学生）：周六，11月9日，星期四，11月14日，星期五，11月15日，星期六11月16日Matinees（\$ 10 /成人，\$ 5 /学生）：星期六，11月9日2P，周二，11月14日 11月16日（星期六）4P，2P门票可在[此处](#)购买。

****新** 资金资助介绍 星期四，11/14，晚上7点，Gunn图书馆** 你想知道所有您的资金资助的问题的答案吗？你是不是不了解以下列出的一些项目？来参加由Gunn的大学和职业中心组织的资金资助介绍。这个介绍是由一位斯坦福的Students Awards的助理指导（Carl Gottcrech）来传递的。

T4Max GaoNEW** Fall Sports Awards Ceremony Mon, Nov 18, 6:30 p.m., Titan Gym** Come out and celebrate our Fall athletes at the Sports Awards Ceremony on Monday, November 18, at 6:30 p.m. in Titan Gym. Our athletes have worked very hard this season and it shows! We have had an incredible season of success, so come out to show your appreciation for our dedicated Titan athletes. A reception with refreshments will be held immediately following the ceremony so families and students have an opportunity to congratulate the athletes in person. Great job Titans!

Turkey Feast Thu, Nov 21 Turkey Feast is a great community building event that serves 1500 students and staff members. Due to your generous donations this year, PTSA is able to fully cover the food for the event. Students will be raising money for a charity of their choosing. We still need help with food preps, servings and many more jobs! It's a fun event to volunteer and see how great the Gunn community is! Please go to the Turkey Feast [Signup](#) to help. Thank you!!

**** 新 **秋季运动颁奖典礼周一， 11月18日， 下午6 : 30， 泰坦体育馆** 11月18日星期一下午6:30， 在体育颁奖典礼来庆祝我们的秋季运动员。 在泰坦体育馆里， 这个赛季我们的运动员非常努力并且表现了出来。我们取得了令人难以置信的成功赛季， 所以出来对我们的泰坦运动员表示感谢。 颁奖典礼后将立即举行接待会， 让家人和学生有机会亲自祝贺运动员。 泰坦干得好！

火鸡盛宴 周四， 11月21日 火鸡盛宴是一项很棒的社区建设活动， 可容纳1500名学生和工作人员。 由于您今年的慷慨捐助， PTSA能够为活动筹集全部食物。 学生将为自己选择的慈善机构筹款。 我们仍然需要有关食物准备， 份量和更多工作上的帮助！ 自愿参加会是一个有趣的活动， 以及看看Gunn社区有多伟大！ 请在这里[注册](#)来帮助火鸡盛宴。 谢谢！

George Zheng Titan Athletics Spirit Corner Welcome to our Titan Athletics Spirit Corner where we'll highlight key news from Gunn Athletics each week. -- **Winter Tryouts - Boys Soccer** - Mon, 11/11 - All Levels 6:00-8:00 p.m. (Turf Field) -- **Softball preseason training** - starts on Mon, 11/11 from 4:00-6:15 p.m., will run Mon, Wed and Fri, meet at the softball field. -- Congrats to the following three Honorable Mention - Athletes of the Week **Ana DuBois/volleyball, Kate Mallery/water polo and Richard Jackson/football** - Palo Alto Weekly, Nov 6. -- Congrats to Athlete of the Week **Eitan Smolyar/football** - Palo Alto Weekly, Oct 30. -- **Titan Football travel to take on Homestead, 7:00 p.m. this Fri, 11/8.** A win over Homestead would give the Titans their first league title since 2012. Go Titans! — 泰坦体育精神角

欢迎来到我们的“泰坦体育精神角”， 在这里我们每周都会重点报道来自Gunn体育的重要新闻. 冬季选拔—男子足球—星期一， 11月11日—各级别都在下午6:00-8:00(草地)—垒球季前训练—星期一， 11月11日下午4:00-6:15开始。 星期一、三、五在垒球场举行。——祝贺以下三位获得荣誉的运动员: Ana DuBois/排球、 Kate Mallery/水球, Richard Jackson/橄榄球——帕洛阿尔托周刊， 11月6日。——祝贺本周最佳球员Eitan Smolyar/橄榄球——帕洛阿尔托周刊， 10月30日。——Titan足球队将于本周五11/8日晚上七点对阵Homestead。 如果战胜Homestead， 泰坦足球队将获得自2012年以来的首个联赛奖状。 加油泰坦!

T6 Xiaolin

Titan Football won big at last week's final home game against Cupertino 44-6. **They are now 8-1.** The following seniors and their families were honored: **Aidan Everett, Jack Dellenbach, Eitan Smolyar, Saia Fa'asisila, Phillip Doan, Kylene Liu, Paul Lipp, George Cai, Leo Ye and Javier Barrera.** -- **Girls Volleyball** defeated Salinas (ranked 3rd) in 3 straight sets in the first round of the CCS Division 1 Championship on Tuesday, 11/5. **Rachel Grant** had 18 kills and 6 digs and **Odeya Russo** had 17 kills, 13 digs and 2 aces. **Ana DuBois** had 10 digs and 36 assists. **Livia Bednarz** and **Micaela Leong** each added 9 digs and **Jessica Carter** had 2 kills, 2 blocks and 2 aces. Next up, the Semifinals against Mountain View. -- **Girls Tennis** - Sophomore **Mahima Agrawal** won the SCVAL El Camino singles championship winning her

championship match, 6-4, 6-4. Freshman **Kailana Baker-Matsuoka** earned third-place with a 6-2, 6-1 win. -- Follow all the **upcoming sporting events**. -- **Winter Athletic Meeting** - Parents and Coaches - Tue, 11/12, 6:30 p.m., Titan Gym. -- **Fall Sports Awards Night** - Parents, Athletes, Coaches - Mon, 11/18, 6:30 p.m., Titan Gym -- **Sports Boosters Board Meeting** - Wed, 11/20, 7:00 p.m., Staff Lounge. Everyone is invited.

在上周的最后一场主场比赛中，泰坦足球以44比6大胜库比蒂诺。他们现在是8比1。艾丹·埃弗雷特、杰克·德伦巴赫、埃坦·斯莫尔、齐亚·法阿西拉、菲利普·多安、刘庆伦、保罗·利普、乔治·蔡、里奥·叶和哈维尔·巴雷拉（**Aidan Everett, Jack Dellenbach, Eitan Smolyar, Saia Fa'asisila, Phillip Doan, Kylen Liu, Paul Lipp, George Cai, Leo Ye and Javier Barrera.**）等及其家人都受到了表彰。——女子排球在周二(11月5日)的CCS 1组锦标赛第一轮比赛中，以3连败(排名第3)的萨利纳斯。雷切尔·格兰特杀了18次，抢了6次，奥德亚·罗素杀了17次，抢了13次，抢了2次a。阿纳·杜波依斯抢断10次，送出36次助攻。Livia Bednarz和Micaela Leong各有9次抢断，Jessica Carter有2次杀球，2次盖帽和2次ace。接下来的半决赛将对阵山景城。——女子网球——二年级学生玛希玛·阿格拉瓦尔赢得了卡米诺单打冠军，以6-4, 6-4赢得了她的冠军。新人贝克-松冈以6-2, 6-1的比分获得第三名。关注所有即将到来的体育赛事。-冬季运动会-家长及教练-星期二，11/12，下午6时30分家长、运动员、教练——周一，11月18日，下午6:30周三(11月20日)下午7点，泰坦体育俱乐部董事会将举行会议。员工休息室。每个人都邀请了。

GUNN SAFE ROUTES TO SCHOOL

T7 Be Safe. Be Seen. Bike lights are required by law for riding after dusk. With shorter days, students are bike commuting after dusk when headlights and reflectors are required by law. Visibility begins to decline at dusk, so bicyclists should turn on their lights as soon as light begins to fade. A handlebar headlight makes a bicycle visible to others and illuminates the road so the rider can see. Higher powered lights do a better job, though they can be a little more expensive. Tail lights and reflectors should be mounted where they won't be obscured by bags, panniers or other gear on the bike. Lights are superior to reflectors, so a red tail light is recommended for maximum visibility. Outfitting student bikes for a safe and legal ride is a smart investment. For information about safe bicycling, visit <https://saferoutes.paloaltopta.org/getting-to-school/bike-safety/> Local bicycle shops have a wide variety of lights, both rechargeable and battery-powered, please visit one and get a set of lights for your ride!

T8 Michael

FREE BICYCLE REPAIRS for Gunn Commuters PTSA Brings BikeMobile to Gunn Wed, Nov 13, 12:50 p.m. -4:30 p.m. near Bow Gym bike parking BikeMobile will provide Free Bike Tune Ups for Gunn students and staff on Nov 13, 12:50 p.m. to 4:30 p.m.! BikeMobile can fix flat tires, adjust brakes and gears, and replace broken or worn out parts like chains, seats, and tires. The only thing it can't do is replace missing wheels or gears. While BikeMobile mechanics work on your bike they'll explain how it works and how to keep your ride running smoothly. Space is limited, and bikes will be accepted on a first-come, first-served basis. Only bicycles from Gunn Students are accepted, no exceptions. Bring your bike to the Bow Gym bike cage area and sign in to queue up for repairs. You can drop the bike off during lunch and pick up after school, use F period if you are free, or come after school. Last bike will be serviced at 4:30 p.m. then the service closes. Whether or not you have a bike that needs to be fixed, all students are welcome to attend and learn about bicycle maintenance, bike safety, and more! ***Bay Area BikeMobile is a Spare The Air Youth program funded by the Metropolitan Transportation Commission and the Bay Area Air Quality Management District. The program is implemented by Local Motion and hosted by Gunn PTSA.***

PAUSD & PTAC

****NEW**** Superintendent's [Newsletter](#) and [PAUSD News](#).

给通勤学生免费自行车修理：PTSA带个Gunn BikeMobile活动。

周三11月13日，下午12：50pm到下午4：30pm。地点：Gunn高中Bow Gym的自行车架

BikeMobile会在11月13日12：50pm到4：30pm给Gunn的学生和教授提供免费自行车的修理和检查! Bike Mobile可以修理爆胎，调整刹车和齿轮，也可以替换坏掉或烂掉的链子，椅子，或轮胎。他们只是替换不了已经失踪的轮胎或齿轮。BikeMobile帮忙修车的时候，他们也会跟您解释修理车的方法，和跟您说怎么好好的对待您的自行车。空间有限，谁先到谁先会被帮助。只有Gunn学生的自行车会被接受，没有例外。把您的自行车带来Bow Gym的自行车架开始排队。您可以在中饭或F Period课之前，或下课以后把自行车放下来排队。最后一个自行车会在4：30pm准时修理完成。4：30pm以后，所有学生可以去出席一个关于自行车修理和安全的讲解。***BikeMobile的资料：Bay Area BikeMobile 是一个 Spare The Air Youth program funded by the Metropolitan Transportation Commission and the Bay Area Air Quality Management District. The program is implemented by Local Motion and hosted by Gunn PTSA.***

T9 KevinNEW** PTAC - Advocacy - Protect Teens and Children - NO VAPING** Santa Clara County Board of Supervisors on Nov 5. passed its resolution to ban sale and distribution of e-Cig including mint and menthol. Palo Alto PTA Council has submitted its first draft of the 2020 CA PTA Convention Resolution. Thank you to the Committee's diligent efforts. The final PTA Resolution is due to CAPTA Jan 2, 2020. Questions and comments —please contact Erwin Morton at advocacy@paloaltopta.org.

****新** PTAC - 倡导 - 保护青少年 - 禁止电子烟** Santa Clara 县监事会在 11月5日通过了禁止销售包含薄荷和薄荷脑成分的电子烟的决议。帕罗奥图 PTA (家长教师协会) 评议会已经提交了 2020 年加州 PTA 会议决议的初稿。感谢评议会的辛勤工作。最终的 PTA 决议会在 2020年1月2日前提交给加州 PTA。如有问题和反馈请联络 Erwin Morton advocacy@paloaltopta.org.

****NEW** PTAC - Stanford GUP Concluded** Stanford has withdrawn their application for a general use permit (GUP). Thank you for staying informed throughout the Stanford GUP advocacy and for doing your part in protecting the quality of PAUSD education for all our students. We applaud all 17 PTAs/PTSAs Advocacy work and tremendous efforts in making elementary and secondary students' voices heard by speaking at the RALLY and PUBLIC HEARING. Please see Article [One](#), [Two](#).

****新** PTAC- 斯坦福大学 GUP 取消通用许可证** 斯坦福大学宣布撤销申请通用许可证。感谢您一路以来的持续关注， 以及为了维护所有学生们的利益和保护 PAUSD 的教学质量所做出的不懈努力。我们感激 17所 PTA/PTSA 的宣传工作和代表本学区的学生们在公开听证会上发言。请看文章 [一](#)， [二](#)。

COMMUNITY

T11 Jiayao DouNEW** Gunn Hiking** Do you like going on 8-10 mile hikes at local parks mainly on Mondays? If so, please email Sonya Bradski, Gunn Parent & Sierra Club Volunteer Hike Leader, at sonyangary@gmail.com to be added to her hiking Google Groups mailing list.

PALY Theatre presents John Cariani's Almost, Maine Nov. 8, 9, 15, 16 at 7:30 p.m., Nov. 14 at 4:00 p.m.. Paly Performing Arts Center Directed by Kathleen Woods. Tickets are \$10 Student/Senior, \$15 Adults. Reserved seating available [online](#). Box office opens one hour prior to curtain.

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) 2019-20 Season Fall

Concerts

Sat, Nov 9, 7:30 p.m., Cubberley Theatre (with harp soloist Meredith Clark) Sun, Nov 10, 3:00 p.m., Cubberley Theatre Sun, Nov 17, 3:00 p.m., Palo Alto Art Center Join PACO's 54th season opening concert on Nov. 9. Admission FREE More [information](#) or [email](#).

****新** Gunn 远足** 你想要在周一当地的公园进行8-10英里的远足吗？如果有的话，请给 Sonya Bradski, 她是Gunn Parent & Sierra 俱乐部的志愿者远足的领队，请发给 sonyangary@gmail.com 添加她的远足谷歌组的邮件列表。

Paly 剧院上演 John Cariani 的《Almost, maine》 在11月 8, 9, 15, 16号晚上7 : 30, 和 11月14号下午四点。在 Paly Performing Art Center, 由 Kathleen Woods 导演。学生或老年人票10美元, 成人票15美元。可在[网上](#)预订座位。售票处在开演前一小时开门。

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO), 2019-20 秋季音乐会在星期六, 11月9号, 晚上7 : 30, 在Cubberley Theatre (配有竖琴独奏者 Meredith Clark) 星期天, 11月17号, 下午3 : 00, Palo Alto Art Center将于11月9日参加PACO的第54季开幕音乐会。免费入场更多信息或[电子邮件](#)。

T12 MingjieNEW** Adolescent Wellness with Dr. Moira Kessler from Stanford Children's Health** Wed, Nov 13 and Nov 20, 6:30 - 8:00 p.m., Springer Elementary, 1120 Rose Ave, Mountain View Join us in this two-class series on ways to support your child's mental and physical wellness at home. Class will include issues relevant to all children of all ages, however the techniques are specifically targeted to 5th grade and up. Dr. Moira Kessler is a Child and Adolescent Psychiatrist and specializes in school mental health and suicide prevention. Session details at [Upcoming Events CAC Palo Alto](#).

****NEW** Teen Civil Discourse Program Second Meeting on Sat, Nov 16, 5:00 - 6:15 p.m., Mitchell Park Community Center** The Teen Civil Discourse Program is holding its second meeting next Saturday. We meet biweekly to talk about various issues in philosophy, current events, public policy, etc. because discourse is critical to being an informed citizen, as well as to learn about philosophy.

****最新****, 来自斯坦福儿童健康周三的Moira Kessler博士提供的青少年健康护理, 11月13日和11月20日, 下午6:30-8 : 00, Springer Elementary, 1120 Rose Ave, 山景城, 欢迎加入我们有关支持孩子在家中身心健康的方法。课程将包括与所有年龄段的所有儿童有关的问题, 但是这些技术专门针对5年级以上的孩子。 Moira Kessler博士是一名儿童和青少年精神科医生, 专门研究学

校心理健康和自杀预防。在即将举行的活动CAC Palo Alto上的会议详细信息。

****新****青少年公民话语计划第二次会议于11月16日星期六，下午-米切尔公园社区中心举行。青少年公民话语计划将于下周六举行第二次会议。我们每两周开会一次，讨论哲学，时事，公共政策等方面的各种问题，因为话语对于成为一个知情的公民以及学习哲学至关重要。